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Hallituksen kokous 18/2022
Aika: 15.11. kello 16.15
Paikka: Ag D213.1

Hallitus: Läsnä:

Mirva Toivio
Jyri Kohvakka
Philson Aden
Valtteri Hiltunen
Alla Marchenko
Nio Piri
Mikko Röyskö
Erika Kannisto
Juuso Kinnunen
Enni Rajala
Henna Kokkonen
Samuli Aalto
Atte Heikkinen
Sara Peltoluhta
Kiril Sanasvuori

Puheenjohtaja
Sihteeri

x
x
-
x (Saapui kohdassa 4)
-
-
x
-
-
x
-
-
x (Poistui kohdassa 16)
-
Hallituksen ulkopuolinen jäsen (saapui kohdassa 4)

1. Kokouksen avaus
Hallituksen puheenjohtaja Mirva Toivio avasi kokouksen ajassa 16:15.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokous on laillinen ja päätösvaltainen.

3. Sihteerin valinta
Valitaan sihteeriksi Jyri Kohvakka.

4. Edellisten kokousten pöytäkirjojen hyväksyminen
Hyväksytään pöytäkirja seuraavilla muutoksilla:
Kohdasta 8d: Ruokatauon pituus oli 45 min, lyhyempi tauko olisi riittänyt.
Kohtaan 8n: Muutetaan kellonaika resinapikkujouluille klo 20 alkaen ja muutetaan päivä
oikeaksi.

5. Asialistan hyväksyminen
Hyväksytään asialista seuraavilla muutoksilla:
Lisätään kohdat: 9h Käsityöpiiri, 13. Kunniamaininnat, 14. Ponnet
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ja siirretään muita kohtia tarpeen mukaan.

6. Ilmoitusasiat (ja avautumiset)
Kiril toi kokouskeksejä. Syökää. Röysköllä on suklaata. Mirvallakin on suklaata. Mikko
kommentoi, että Kiril voisi tulla useammin meidän kokouksiin. Ei tarvii t. Kiril.

7. Jäsenet
Ei uusia jäseniä.

8. Toimintasuunnitelma ja talousarvio vuodelle 2023
Mirva esittelee vuoden 2023 toimintasuunnitelman. Hyväksytään liitteen mukainen
toimintasuunnitelma esitettäväksi yhdistyksen syyskokoukselle.

Valtteri esittelee vuoden 2023 talousarvion. Hyväksytään liitteen mukainen talousarvio
esitettäväksi yhdistyksen syyskokoukselle.

9. Tapahtumat
a. Leffailta

Oli ja meni 7.11. Oli ihan jees leffa. Pari ynnän ulkopuolista, muutamia ynnäläisiä,
tilat olivat ihan ok, pl. penkit.

b. MatLu HopLop
Oli ja meni 9.11. Oli todella hauskaa. Lasku pitäisi tulla perässä rahikselle.
Tapahtumasta hieman voittoa. Puretaan matlumiitissä lähiaikoina. Bussit
Seppälään meni hyvin, joten sen puoleen ei ongelmaan.

c. Vuoden harmain päivä
Oli ja meni 10.11. Oli kuulemma todella hauskaa. Kyykkä meni hyvin, vaikka
valoja ei ollut, mutta näki ihan hyvin. Cafe Europassa ollut Lonkerobingo oli
erittäin hauska. Konkurssin tapsat oli mukavia. Ynnä voitti kaksi kertaa bingossa.
Atte hukkasi kaverit.

d. Haalarinkastajaiset
Tulossa 24.11. Metallin saunalla. Päivämäärää jouduttiin siirtämään, koska
haalareita ei lähetetty sopivaan aikaan. Haalarit saapuivat eilen (14.11.). TEK
sponssaa snäcksit tähän tapahtumaan. Enni ehdottaa, että budjetoidaan 50 €
snäckseihin. Mikko kannattaa. Budjetoidaan. Valtteri laskuttaa TEK:ltä.

e. Kaverisitsit
Huomenna 16.11. Escapessa. Teemana vastakohdat. Esc:n puolelta homma
kunnossa. Kaikki hallituslaiset paikalle auttelemaan, jos pääsevät. Hallituslaisten
kaverit tervetulleita myös jeesimään.
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f. 3MIOT #46
Pikkutuhmat joulut 17.11. Hollywood, London ja ESC mukana. Katsotaan
voittaako Alla taas kahvipaketin. Melkein kaikki liput jo myyty.

g. Syyskokous
Tiistaina 22.11. Nanosaunalla. Eventti olisi hyvä saada jo ulos, porukka alkanut jo
kyselemään. Aiemmin on ollut eventti pj:n tekemänä. Pizzat tilataan Rosiefista.
Mirva ehdottaa, että budjetoidaan 300€ syyskokouksen tarjoiluihin (skumppa,
pizzat, booli, limsat ja snacksit). Enni kannattaa. Budjetoidaan 300€
syyskokouksen tarjoiluihin. Jyri noutaa nanon avaimen keskiviikkona (16.11.).
Kysytään Allaa hoitamaan pizzatilauksen.

h. Käsityöpiiri
25.11. Student Loungessa klo 18-21.

i. Luonnontieteilijöiden jouluristeily

Jyri: ”Risteily lähestyy jeejee, enää 16 vuorokautta! Lähtöaikataulut selviävät
tässä lähipäivinä (parin viikon sisään), jolloin ne ilmoitetaan myös matkaan
lähteville. Bussit on kilpailutettu ja niihin pitäisi budjetoida yhteensä 4460€. Eli
ehdotan, että budjetoidaan 4460€ jouluristeilyn bussikyyteihin.” Mikko kannattaa.
Budjetoidaan.

Jyri: “Bussimaksut on viime viikolla laskutettu kaikilta osallistujilta ja bussimaksun
eräpäivä on ensi viikon tiistai 22.11. (ps. Valtteri, tämän jälkeen tarvitsen listan
maksamattomista henkilöistä (viimeistään 28.11.))

Amiraali kehittelee jotain pientä ohjelmaa, sponsoreita ei ole ehditty kyselee
enempää ja todennäköisesti ei ehditäkään tällä aikataululla.

Ainiin ja tällä hetkellä tuntuu tosiaan siltä, että AfterLecture ei ole kovin
vastaanottavaisella tuulella palautteen kanssa, joten jospa odottaisimme sen
avoimen kirjeen suhteen risteilyn jälkeiseen aikaan. Juttelin asiasta myös
radikaalin pj:n elikkäs Santerin kanssa ja sovittiin seuraavaa: kootaan risteilyn
jälkeen hyvin muotoiltu palaute yhdessä AL:lle ja toivotaan, että he sen jälkeen
osaavat ottaa sen vastaan.”

Enni kommentoi, että on hyvä idea lähettää palaute vasta risteilyn jälkeen.
Kiril kommentoi, että risteilyllä Jyrillä hyvin aikaa tutustua muiden paikkakuntien
pj:den kanssa.

j. Pikkujoulukaraoke
Jyri: ”Pikkujoulukaraoke pidetään keskiviikkona 7.12. klo 20:00 alkaen
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Resinassa. Tapahtuman ilmo aukesi viime viikon keskiviikkona 9.11. klo 12:00.
Tällä hetkellä ilmoittautuneita 33. Ilmo auki keskiviikkoon 30.11. klo 16:00
saakka, jonka jälkeen Jyri välittää tiedon osallistujien lukumäärästä Resinalle.
Resinaan muuten mahtuu enintään 140 - 150 henkeä (josta istumapaikkoja
satakunta).” Yhdenvertaisuusvastaavana toimii Enni. Enni mainostaa IG:ssä
huomenna keskiviikkona tai vaihtoehtoisesti torstaina.

k. Vujupikkujoulut
8.12. Escapessa. Riisipuuro tilattu, kutsut on laitettu ja bändi on tilattu.
Suunnitelman mukaan mennään. Tanssitreenien kohtalo näyttää aika huonolta,
aikoja ei oikein ole. Kiril kommentoi, että kannattaa pohtia kuun viimeistä tiistaita.
Enni kommentoi, että jos lähdetään markkinoimaan tanssitreenejä, niin silloin
hankitaan myös kunnon tanssinopettaja.

l. Muut
Ei oo.

10. Liikunta
Tänään kauan odotettu kaupunkisota. Toivotaan, että kukaan ei loukkaannu.
Padel-lajikokeilun ilmo on sulkeutunut. 28 henkilöä, eli varataan se 5 kenttää. Padeltyypit
ei oo vielä vahvistanut.

11. Toimikunnat
a. Approtoimikunta

Ei oo.

b. Kännytoimikunta
Ei oo.

c. Muut
Ei oo.

12. Kunniakirjat ja mitalit

Suunnitelma on se, että Mirva hoitaa visuaalisen ilmeen. Aiotaan tilata Granolta
vesileimapaperilla. Toimituksessa kestää noin 2-3 arkipäivää. Palkintojen saajat
kutsutaan myös vujupikkujouluille. Mirva saanut vihdoin suunniteltua. Kunniakirjan värit
on Ynnän sinisellä. Mirva kustomoi jokaiselle palkittavalle henkilökohtaisen ja tilailee
Granolta.

Nion terveiset: Mitalit haettu, tällä hetkellä mun kämpillä vielä. Laskutuslisää varten pitää
budjetoida 5€ lisää. Harras toive, että rahis maksaa laskun heti, kun tämä lisäbudjetointi
on tehty. Mirva ehdottaa, että budjetoidaan 5€ lisää laskutuslisää varten. Enni ja Atte
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kannattaa. Budjetoitiin 5€ lisää laskutuslisää varten.

13. Kunnimaininnat
Anni Laitisen opetuksen edistämisen kunniamaininta evättiin väärin perustein. Jyri tekee
taikojaan yhdistyksen kokouksessa.

14. Ponnet
Jyri esitteli hallitukselle annetut ponnet syyskokouksesta -21 ja kevätkokouksesta -22.
Hallitus toteaa, että kaikki on käsitelty. Jyri esittää hallituksen vastaukset
syyskokouksessa.

15. Sopoasiat
Sopokahvit 21.11. Potentiaalikuopassa.

16. Kopoasiat
Jyri: ”Käytiin Mirvan kaa fysiikan laitoksen järjestämässä opetuksen kehittämisen
aamupäivässä hieman kuuntelemas. Ja sieltä mukaan tarttu ajatus, jota kokeillaan tänä
syksynä jo kandikurssilla: opiskelija itse tulee kandikurssin aloitukseen ja hänellä on joku
idea omasta kandi-idea-aihiosta selvillä. Sit siellä on olemassa sparraajia, jotka sparraa
ja auttaa opiskelijaa työstää kandiaihetta eteenpäin ja vasta valitun kandiaiheen
perusteella määräytyis ohjaaja. Eli tutkimusryhmittäin ei tule enää kandiaihelistoja, joista
voi valita yhden mielenkiintoisen, vaan annetaan vastuuta enemmän opiskelijalle valita
mikä aihe tahansa.” Mikko toteaa, että tuosta on infottu kandikurssille tulijoille hyvin
huonosti. Enni ei kannata tuota ideaa, että opiskelijan tulisi tuoda oma aihe mukanaan
kandi-infoon. Mirva toteaa, että kanditöiden tulisi keskittyä enemmän kirjoittamiseen,
eikä tutkimukseen esim. “Miten veden lämpötila muuttuu”. Enni vetää kommenttinsa
takaisin. Jyri laittaa laitokselle jälleen kerran viestiä. Voisi viestiä siis selvemmin. Hyvä
lähteä selvittämään homman toimivuutta ensi vuoden alussa.

Mirva kertoi OPS-suunnitelman etenemisestä fysiikalla. Tapahtui, niin kuin retriitissä
keväällä on käyty läpi.

17. KV-asiat
Nion terveiset: Ei uutisia. Katson, riittääkö loppuvuodesta vielä aikaa vähän katsoa
nettisivujen kääntämistä.

18. Kulttuuri
Nion terveiset: Ei uutisia, ei ole riittänyt loppusyksystä resursseja suuremmin tälle
sektorille.

19. Ympäristö
Mikolla terveisiä: Ulkona satoi tänään lunta. Ympäristö näyttää perseeltä näin
marraskuisena iltana t. pj.
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20. Kehitysyhteistyö
Nion terveiset:
Vuoden viimeinen valiokunnan kokous menossa tällä hetkellä, mutta allekirjoittanut on
kotona sairastelemassa. Aiheena mm. kehyvaliokunnan tulevaisuus. Pyrin tutustumaan
käytyyn keskusteluun, jotta voin välittää tiedon ensi vuoden hallitukselle.

Driven kehy-kansiosta löytyy tiedosto, jonka tarkoituksena on ollut seurata
kehy-merkkien myyntiä. Tiedoston päivittäminen kuitenkin hyvin huonolla tolalla, listasta
löytyy 21 myytyä merkkiä, kun Zettlen historiasta löytyy 45. Jatkossa riittänee seurata
Zettlen kautta (vs. jokaisen myyntitapahtuman yhteydessä). Käytännössä siis, kun
rahis katsoo Zettlen raportit, niin samalla merkitsisi Myydyt kehyt -tiedostoon
kuukauden aikana myydyt kehymerkit. Tämän takia on erityisen tärkeää, että Zettleen
merkitään kehymerkit kehymerkkeinä, ei normaaleina haalarimerkkeinä. Koitan
loppuvuodesta vielä katsoa vanhan käteiskirjanpidon (paperilla) ja sieltä myydyt
kehymerkit, sekä selvittää, milloin kehymerkit alkavat tuottamaan voittoa.

Enni toteaa, että kehymerkkiä meni hyvin merkkimarkkinoilla.

21. Yrityssuhteet
a. Haalarit

Enni Hennan puolesta: Haalarit ovat saapuneet.  Väri on eri kuin aiemmin, mikä
oli kyllä aiemmin tiedossa. Haalarienjakoajat Mattilanniemessä: torstaina 12-14,
maanantaina 14-16, keskiviikkona 10-12, torstaina kastajaisissa. Yrkät laittavat
jakoajoista pian viestiä. Haalarienjakoa mainostetaan myös instassa.

b. Muut
Merkkimarkkinoilla riitti jälleen väkeä, merkkejä meni kaupaksi. Kannattaa ottaa
pöytä ehdottomasti ensi vuonnakin.

22. Muiden sektorien kuulumiset
Mikko toteaa, että nettisivut on olemassa ja fuksipassikin on olemassa. Fuksipassin
pyynnöt on hiljentynyt syksyn loppua kohti. Tällä hetkellä 9 kpl Aktiivifukseja. Leimojen
kerääminen päättyy vujupikkujouluilla.

Enni sihteerin puolesta: Vuoden luennoitsija ja assarointiäänestys tulossa tällä viikolla.
Myöhästyi, koska sihteeri sai ensin puuttellisen listan. Asia on nyt kunnossa ja hoidossa.

Rahissektorilla menee ihan ok.

23. Edustukset
a) Luuppi ry:n pikkujoulut

Lauantaina 10.12. Ilmo sulkeutuu 20.11. klo 23:55. keskustellaan sammakoissa.
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b) Muut
Ei oo.

24. Sauna
Kiril ehdottaa, että budjetoidaan 24,90€ Läffän aisalukkoon. Röyskö kannattaa.
Budjetoidaan. Pörssi hävitti edellisen aisalukon. Laskutetaan Pörssiltä, rahis hoitaa.

Kiril kysyy: Halutaanko lähteä laskuttamaan myöhästymisistä? Avainta odotettiin
asukastoimikunnalta turhan pitkään. Enni toteaa: Ei pitäisi olla ok, että Kiril on joutunut
tunnin seisoskelemaan ja odottelemaan vuokraajia. Saunan varauksen yhteydessä
sovitaan nouto- ja palautusajat. Jokaiselta alkavalta tunnilta laskutetaan, mikäli avainten
nouto tai palautus viivästyy. Puita ei ole vieläkään, katsellaan aikanaan.

25. Budjetoinnit
Valtteri ehdottaa, että budjetoidaan lisää 348€ Matlu-hoploppiin. Enni kyseenalaistaa,
miksi meitä ei ole infottu oikeista summista (tilavuokraan kuului 10€:n laskutuslisä, loput
ammattijärkkäreiden kuluihin)  Enni kannattaa. Budjetoidaan.

Valtteri ehdottaa, että budjetoidaan MatLun suursitsien ruokaan 954€. Enni kannattaa.
Budjetoidaan. Jatketaan 18:15. Kokoustauko alkoi ajassa 18:05.

Kokoustauko päättyi ajassa 18:15. Jyri ehdottaa, että budjetoidaan MatLun suursitsien
kuluihin 207,89€. Enni kannatti. Budjetoidaan.

Jyri ehdottaa, että budjetoidaan 3mioiden pääsymaksuihin 721,20€. Enni kannattaa.
Budjetoidaan.

Enni ehdottaa, että käytetään loput kahvibudjetit nyt. Mirva ehdottaa, että budjetoidaan
325€ kahviin. Mikko kannattaa. Budjetoidaan. Budjetista on jo käytetty 100 €. Pyydetään
Anteroa ostamaan loppusummalla kahvia ja maitoa, samalla suhteella: 75% kahvi ja
25% halvin mahdollinen kaurajuoma (kotimaista).

26. Hankinnat
Ei oo. Mikko kysyy leipäkoneen perään. Ei.

27. META
Ei.

28. Seuraava kokous
Doodletetaan n. 2 viikon päähän.
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29. Kokouksen päättäminen
Hallituksen puheenjohtaja Mirva Toivio päätti kokouksen kello 18.40.

Liitteet
1. Toimintasuunnitelma vuodelle 2023
2. Talousarvio vuodelle 2023
3. Kokouksen 18/22 budjetoinnit

Hyväksyttiin hallituksen kokouksessa ___/2022

Kokouksen puolesta

__________________________ _____________________________
Mirva Toivio Jyri Kohvakka
Puheenjohtaja Sihteeri


